



爵代舞蹈劇場 Contemporary Jazz Dance Theater

藝術總監 Artistic Director :
潘鈺楨 PAN, Yu-Chen

聯絡人 Contact :
羅百翊 Ivy LO

電話 Tel :
+886-2-8981-8495

E-mail :
cjd194@yahoo.com.tw

網址 Website :
<http://www.cjdt-dance.url.tw/>

團隊地址 Address :
24147新北市三重區正義北路154號13樓之一
13F-1, No.154, Zhengyi N. Rd., Sanzhong Dist., New
Taipei City 24147, Taiwan (R.O.C.)

於2005年由林志斌和潘鈺楨夫妻共同創立，網羅新生代及中生代創作、設計者及演出人才參與製作。將舞團命名為「爵代」用意有二：一是希望以「爵士舞」和「現代舞」來奠定舞團未來的趨向；另一則是取「代」的諧音，希望能在今日多元豐富的臺灣舞壇上，開創出一個新的風貌。

Contemporary Jazz Dance Theater was founded by local artist couple Lin Chi Bin and Pan Yu Chen in 2005. The group includes many talented artists, designers, and performers of the new generation and middle generation of the modern artistic field. The Chinese name "Jue Dai" is specifically coined, borrowing from "Jue Shi" (Jazz dance) and "Xian Dai" (Modern dance), in reference to the foundation of the dance theater. Jue Dai is also the homophone for words indicating rare beauty and quality. In this the troupe hopes to create a new trend unparalleled in the diverse dance field of Taiwan.



《勞工心聲》，莊珮瑜攝（2013）



《百老匯香頰》，莊珮瑜攝（2012）

以獨特的爵士和現代舞蹈，帶領觀眾尋找潛藏心中的生命滋味。 - 中嘉臺北新聞

The unique jazz and modern dance lead the audience to find the flavor of life that has been hidden in the heart - CNS Taipei

以生活化的題材，融合多種表演，從不同的文化觀點，詮釋彼此差異性的趣味。 - 臺灣醒報

The dance is an infusion of many performances with down to earth topics. The fun is in the differences of different cultures. - Awakening TW

Contemporary Jazz
Dance Theater



《一路向前騎》，莊珮瑜攝（2013）
| Photo by CHUANG, Pei-Yu



《爵鬥》，爵代舞蹈劇場提供（2012） | Jazz Feast in Taipei, Contemporary Jazz Dance Theater

爵鬥 (2012)

邀請到對臺灣爵士舞有相當貢獻及影響的人物：包括金彭、許仁上、吳佩倩、蔡麗珠、薛英娜等，與爵代共襄盛舉，創造一個前所未有的爵士盛宴，帶給觀眾熱鬧非凡、驚異歡愉的另類感受。

Jazz Feast in Taipei (2012)

Invites the relative contribution and the influence characters to Taiwan jazz dance to join together, and create an unprecedented knight the grand feast. It takes to the audience crowded, alternative amazing feeling of joy.



《意外多重奏》(2013)，莊珮瑜攝
| Unexpected Ensemble Photo by CHUANG, Pei-Yu